
香港觀鳥會 
「猜尋呈 2008」香港觀鳥記錄比賽 

 
 
致：香港觀鳥會會員 
 
第六屆「猜尋呈 2008」香港觀鳥記錄比賽現正式開始招募參賽者！歡迎新舊會員會

友參與，請立刻組隊報名！如沒有足夠人數，本會會嘗試為你編排。請不要猶豫！ 
 
「猜尋呈」是本會一項會員間的隊際觀鳥比賽，在 24 小時內找尋最多鳥種。活動

旨在加強大家對觀鳥的興趣、加強會員間的溝通及考驗會員的鳥功和體力。今年的

紀錄如何，等待你去衝破。 
 
請填妥以下表格，傳真或電郵至香港觀鳥會。  
 
z 比賽日期和時間：2008 年 4 月 19 日 (16:00) 至 20 日(16:00)； 共 24 小時 
z 隊伍人數：最少四名會員  
z 報名費用：每隊港幣$250  (支票抬頭「香港觀鳥會有限公司」) 
z 交通安排：參賽隊伍需自行安排交通工具 
z 保  險： 參加者需自行購買適當的保險，大會將不會提供 
z 查詢電話：2377 4387  

 

^\^\^\^\^\^\^\^\^^\^ 

「猜尋呈 2008」香港觀鳥記錄比賽 報名表格 

致：香港觀鳥會 (傳真號碼：2314 3687  電郵: hkbws@hkbws.org.hk) 

我(們)有興趣參加「猜尋呈 2008」 
 
隊伍名稱：(中文)   (英文)                               

隊長姓名：  電郵： 

聯絡電話：(手提)  隊中交通工具： 有 / 沒有  (請刪去不適用)   

隊員姓名： 1)  4)  

 2)   5)  

 3)   6)  
 
z 若閣下有興趣參與比賽但未能成隊，也請填寫此報名表格，我們會為你編排隊伍！ 
z 如已確認使用的汽車，請立即把文件傳真或電郵至本會，以便申請有關禁區紙，文件

包括汽車牌簿（兩面）及保險文件，如會租用街車，也請盡快確定及交回有關資料，

逾期未能申請有關文件，本會恕不負責。 

 

電話： 2377 4387     傳真：2314 3687    電郵：hkbws@hkbws.org.hk 
地址： 九龍尖沙咀漆咸道 87-105 號百利商業中心 1612 室 



The Hong Kong Bird Watching Society 
Records 2008 - Bird Watching Competition 

 
Dear Member, 
 
All members are welcome to join “Records 2008 - The 6th Hong Kong Bird Watching 
Competition”. If you could not get enough members to form a team, we will try to divide the 
individuals into groups. Don’t worry, let’s play! 
  
“Records 2008” is a bird watching competition among our members. Participants are required to 
identify bird species as many as possible within 24 hours. Through this game, we hope more 
members will find bird watching not only tough, challenging, but also interesting and full of fun, 
as well as a good opportunity to test your ability. What will come up in the coming game? Let’s 
get the job done and break the record! 
 
Please complete the application form below and return to us.  Hope to see you there!  
 
z Date: 19 Apr (16:00) to 20 Apr (16:00) 2008;  A total of 24 hours 
z Team Members: At least 4 HKBWS members  
z Application Fee: HK$250 per team                                         

(cheque payable to “The Hong Kong Bird Watching Society Limited”) 
z Transportation: Participants are required to arrange transportation by themselves 
z Insurance: Participants are recommended to buy appropriate insurance for themselves 
z Enquiry phone no.:  2377 4387   
^\^\^\^\^\^\^\^\^^\^ 

 
Records 2008 Enrollment Form 

 
To: Hong Kong Bird Watching Society   (Fax: 2314 3687   Email: hkbws@hkbws.org.hk) 
I/ We would like to participate in the “Records 2008” 
 
Team Name:   

Team Captain:    Email:   

Contact Tel. No. (Mobile)                       Vehicle for team:  Yes / No        
Team Members:  1)  4)   

 2)   5)   

 3)   6)   
 
z Individual member are welcome to join! Just complete the form below. It may help us to form 

a team for you. 
z If you have confirmed your vehicle for the competition, please forward copies of the 

document to the office to apply permit for individual vehicle, include driving license, vehicle 
document and vehicle insurance.  

 
 

 

Tel:  2377 4387   Fax:  2314 3687   E-mail: hkbws@hkbws.org.hk    
Room 1612 Beverley Commercial Centre, 87-105 Chatham Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon 
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